
Referat for: 
Møte trygg skuleveg og trafikksikker kommune 
Fredag 09.12.22, kl 11:30-12:30 
 
Sted: Kleppe Skule 
 
Referent: Camilla Baustad 
 

Deltakere: 

• Kleppe Skule: 
Sylvia Gjersdal – rektor 
Johanne Harbo og Miriam Stokka - elevrådet  
Liv Aaslid – representant FAU 
Camilla Baustad – nestleder FAU/ansvar Trygg trafikk 

 

• Klepp Kommune: 
Kjersti Marita Ohr 
Rannveig Stubhaug Braut 
Lindis Helene Flessen 

 

 

Sak 1: Info om utfordringane kring skuleveg og tilkomst Kleppe skule 
Hensikt med møte og arbeidsgruppen: Tiltak for å bedre skolevei – her må vi gjøre mer. Vi må 
gjøre et støt i sammen – skole, FAU og kommune. Alle de tingene som går på opplæring og 
holdninger tar skolen/FAU. Denne gruppen må sammen se på hva kan vi gjør på det tekniske og 
veiene. 
 
Det er mange nestenulykker, farlige steder: spesielt Circkle K. Stasjonsveien, Fjogstadveien, 
parkering, dropsone, handikap-parkering.  
 
Øverst i fjogstadbakken, mangler gatelykter og overgangsfelt. Vanskelig med fortau.  
 
 

Sak 2: Innspill fra elevrådsrepresentantar 

• Undergang til Fjogstadveien (1): bratte bakker, smal og sving med en gang. Mangler 
frem og tilbake vei, mange humper og en kum som er skummel. Det er hørt om flere 
nestenulykker med gående og sykling/sparking. Hva kan vi gjøre teknisk? Den ved 
ungdomsskolen er mye bedre. Belysning mangler. Det er mange elever som bruker 
denne undergangen, både ungdomsskoleelever og barneskole. 

• Øverst i fjogstadbakken (2): mangler gatelykter og overgangsfelt. Vanskelig med fortau. 
Hva kan gjøres her. Ligger det noen planer her? 

• Mange kryss (3) – mer belysning hadde hjulpet. Intensivbelysning – myrveien/Vierveien. 
Flere områder som er farlige – tegne de inn på et kart. Vurdere gangfelt? 

• Krysning i fjogstadveien (4) – «snarvei som mange tar». 

• Smal veg, problem med bilar inn(5) – biler må kjøre opp på fortau.  

• Taxi (6): barn med spesielle behov må kjøres inn, de andre kan slippes av i droppsone. Er 
det mulig å merke opp taxiholdeplass i område utenfor. Alternativt kjøremønster rundt 
skolen. 



• Parkering (7): planer om å gjøre om friområde til parkering. Mangler handicap-parkering. 
Marka bhg mangler tilkomst for brannbil, parkering forbudt. Sykkelhus er søkt om men 
det er avvist. Kommune sjekker begrunnelse. Legger ved bilde.  

 
Tiltak – ansvarlig kommune: 
Viktigste plass å sjekke ut først er til tiltak for å bedre sikkerhet i undergang til Fjogstadveien. 

• Merking: kan gjøres med en gang. 

• Hvis det er mindre hull så kan det taes på drift og utbedres med en gang.  

• Kan sende en henvendelse til fylkeskommunen for å sjekke ut planer. 
 
De andre punktene (se kart) skal også sjekkes ut for å få oversikt over hva Klepp Kommune kan 
gjøre, hva er i fylkeskommune har i sine planer og evt. vurdere å sende inn innspill på saker som 
ikke er tatt med. 
 
 

Sak 3: Trafikksikkerhetsplan 2022-2025: Gjennomgang av tiltak for å betre skulevegen  
Klepp Kommune har fått bevilget penger til tre prosjekter i 2023: 

• Vierveien og jærveien – oppstramning for å bedre sikt – planlagt i 2023 

• Hjertesone Klepp Ungdomsskole. 

• Droppsone Kleppe skule 
 
Klepp skule sendte inn innspill til ønske om felles Hjertesoneprosjekt med Klepp Ungdomsskole – 
skolene ligger helt i nærheten og elever har mange samme veier de bruker.  Ønsker samarbeid. 
Kommune sjekker ut om det er mulig å få til. 
 
Sak 4: Trafikksikker kommune: Status og plan vidare? 
Plan om å få til dette i 2023. Kleppe skule har kontroll på det meste, mangler noe. 
 
Avvikshåndtering – rapportering av alvorlige hendelser. «Nesten ulykker» Er dette en del av det?  
Kan være et viktig virkemiddel for å jobbe forebyggende og sette inn tiltak basert på risiko. 
Kommunen sjekker om dette blir ivaretatt. 
 
Hvor får vi flest henvendelser – hvordan kan skolen registrerer henvendelser mer systematisk? 
Diskuteres på neste FAU-møte. 
 
Sak 5:  Hjertesone Prosjekt - korleis startar vi? 
Vi ønsker å starte et samarbeidsprosjekt med Klepp Ungsomsskole. Ref sak 3. 
 
 
Neste møte: 
Februar. 
 
 
 
 


